
Pöytäkirja  

 

Vammaisneuvosto  

 

Paikka ja aika: Euran kunnanvirasto 13.6.2023 kello 15:00-15:50 
Läsnäolijat: Tanja Aro, Mauri Sulonen, Heimo Viljanen, Maija Ylinen, Tero Viilto, Eero Mäki, Mari 
Vuorinen, Kari Kankaanranta (sihteeri), Katja Kylä-Kause 
Poissa: Pia Kukkasniemi 
  
 

1. Kokouksen avaaminen, päätösvaltaisuus ja pöytäkirjantarkastajien valinta 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat ja kokouksen 
päätösvaltaisuuden  
- Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Tanja Aro ja Eero Mäki 

 
 
2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen LIITE 

- Tarkastettiin ja hyväksyttiin yksimielisesti edellisen kokouksen pöytäkirja 
 

 

3. Lausuminen Euran kunnan strategian ohjelmista 

- 5.6.2023 kunnanhallitus merkitsi strategian viisi ohjelmaa tiedoksi ja päätti asettaa 
työryhmien valmistelemat ohjelmat nähtäville ja lausuttavaksi kunnan verkkosivuille. 
Lausunnot pyydetään erikseen valtuustoryhmiltä. Lisäksi kunnan johtoryhmä voi 
harkintansa mukaan päättää erikseen pyydettävät lausunnot keskeisimmiltä 
sidosryhmiltä. Kunnanhallitus aloittaa ohjelmien käsittelyn, kun se saa lausunnot 
käyttöönsä. 

- Hallintojohtaja esitteli strategialuonnosta vammaisneuvostolle ja 
kertoi, että kaikilta kunnan vaikuttamistoimielimiltä pyydetään 
lausunto. Vammaisneuvosto keskusteli aiheesta alustavasti ja päätti, 
että jäsenet tutustuvat strategiaan kesän aikana. Vammaisneuvoston 
näkemys kootaan seuraavassa kokouksessa. Alustavassa keskustelussa 
nousi esille muun muassa Kotkaniemen merkitys, kunnan roolin 
vahvistaminen erityisryhmien liikuntapalveluissa sekä Kirkonkylän 
koulun hyvä esimerkki, jossa erityislapset ovat integroituneet osaksi 
normaalin koulun lasten arkea. 

 
 

4. Etelä-Euran oppimiskeskushankkeiden piharatkaisut 

- Asian varsinainen käsittely päätettiin siirtää seuraavaan kokoukseen. Hallintojohtaja 
toimittaa vammaisneuvostolle kesänajaksi kuvia suunnitelmista koskien Hinnerjoen 
ja Honkilahden oppimiskeskusratkaisuja. 
 

 

6. Muut asiat 

- Vammaisneuvosto päätti yksimielisesti tehdä kannanoton tekniselle palvelualueelle 
sote-keskuksen piha-alueen asfaltoinnista. Vammaisneuvoston näkemyksen mukaan 
asfaltoinnin lisäksi olisi tärkeää, että reunakivet viistettäisiin helpottamaan kulkua. 



- Vammaisneuvoston jäsen Tero Viilto informoi vammaisneuvostoa hyvinvointialueen 
toimista ja ennen kaikkea kuljetuspalveluiden tilanteesta. 
- Vammaisneuvoston jäsen Eero Mäki esitti, että vammaisneuvosto tekisi vierailun 
Kankaanpään kuntoutuskeskukseen. Asia päätettiin ottaa seuraavan kokouksen 
esityslistalle. 

 

7. Seuraavasta kokouksesta sopiminen   
- Seuraava kokous päätettiin järjestää 30.8.2023 kello 15. 
 

 

Sihteeri: Kari Kankaanranta  
Pöytäkirjantarkastajat: Tanja Aro ja Eero Mäki 
 

 

 

 

 

 

 

 


